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§ 6   

Skrivelse om socialtjänsten 

Beslut 

Skrivelsen anses besvarad med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 
Ärendet 

Therese Carlborg m.fl. (M), Mimmi Deljerud Engholm (L) och 

Steven Crosson (KD) har i en skrivelse från 2016-04-14 

framfört att ärendetillströmningen till socialtjänsten under 2015 

ökade kraftigt och att 12 av 14 stadsdelsnämnder redovisar 

underskott inom socialtjänsten. Det tas också upp att det har 

blivit allt svårare att rekrytera och behålla personal med 

erfarenhet och kompetens. Mot bakgrund av detta önskar 

författarna till skrivelsen svar på hur stadsdelsförvaltningen ser 

på möjligheten för ett stadscentralt ramavtal för bemanning av 

socialsekreterare samt på möjligheten till en grundlig 

stadsövergripande genomlysning för att undersöka 

socialsekreterarnas arbetssituation, de stora budgetunderskotten 

inom socialtjänsten och hur rekryteringsproblemen kan lösas. 

Förvaltningen ser positivt på ett stadscentralt ramavtal för 

bemanning av såväl socialsekreterare som biståndshandläggare 

och har sagt ja till en intresseförfrågan och kommer att delta i 

upphandlingen Stockholms stads serviceförvaltning genomför 

med start i början av hösten 2016. Förvaltningens socialtjänst 

har inget underskott för närvarande, och har inte haft så på flera 

år.  

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 1 juli 2016. 

Dnr 2016-234-1.1. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 


